
Referat FAU møte 29.8.2022 

Til stede: Silje Malmin-daglig leder, Morten Rosmer, Miriam Næsheim, Eivind Frandsen, Mina 

Hemsen, Maureen van den Bogaardt (referat) 

Fravær: Charlotte Kirk, Freddy Huizinga, Inge Moen, Kamilla Sunde, Mandy Dahn, Marianne 

Bakkerud 

Neste møte mandag 26.9.2022 kl.18.30 

__________________________________________________________________________ 

1. Dagens agenda + evt andre saker

2. FAU representanter + presentasjonsrunde

Vi mangler en del, viktig at vi får gruppen komplet til neste møte!

FAU – representanter skoleåret 2022-2023:

SU: Åshild Sund-daglig leder (Kjersti Tangen, Eirin Nygård, Andrea Nyhuus) 

1.klasse: på valg 

2. klasse: Miriam Næsheim 

3. + 4. klasse: Mina Hemsen, vara-Kim Hauger?

5. klasse: Eivind Frandsen, Charlene Reisersøl 

6. klasse: Trine Lund, klassen må finne en som erstatter 

7. klasse: Freddy Huizinga 

8. klasse: Inge Moen, Kamilla Sunde 

9. klasse: Mandy Dahn 

10. klasse: Maureen van den Bogaardt inntil videre 

3. Info fra skolen v/Silje Malmin – daglig fungerende skoleleder

Vi er godt i gang! Lærere har vært på planleggingsdager i begynnelsen av august og har fått 
faglig input. Ungdomstrinnet har vært på oppstartstur til Håøya, mellomtrinnet har vært på 
tur til Sandbukta. Vi har startet med to nye valgfag dette året, SIRKUS 7. til 10. klasse og 
KANTINE starter opp neste uke, og det skal bl.a. drifte kantinemat til

skolen/ungdomstrinnet.

Det har vært vanskelig å få helsesykepleier til skolen på plass. Mye fram og tilbake med 
kommunen som hadde dette ikke høy på prioriteringsliste, selv om dette er lovpålagt ved 
skolestarten. Vi har hatt åtte helsesøstre i 10 år. Men vi er veldig glade vi fikk Hanne Gro 
tilbake, hun kommer hver onsdag på skolen. (henviser til melding fra Silje i fredagsposten

d.d. 26.8.2022). Det kommer en ruskontakt på skolen, foreløpig til januar 2023, i avventing av 
at det blir forlenget ut året. Rus-kontakten har en viktig rolle ift forebygging og som 
koordinator innenfor helsesystemet.



Vi vil undersøke litt mer rundt dette og sende muligens inn en klage rundt viktigheten, gjerne 

ved støtte fra FAU. Silje har det høy på prioriteringsliste. 

Vi har introdusert VIGILIO, et kommunikasjonsverktøy mellom skolelærere og foreldre til 

bl.a. fraværsmeldinger. Viktig at alle starter å bruke det!  

FAU deltakere ønsker at skolen gir litt veiledning i bruk av systemet. Silje kommer tilbake 

med et forslag hvordan eller hvem kan undervise, det er Frode som kan muligens trinnvis gi 

opplæring i foreldremøter. 

Digitalt Nett kurs for foreldrekontakter v/foreldreforbundet fant sted 24.8.2022.  

Silje, Mina og Mandy har deltatt. 

4. Info fra Barnehagen

• v/Åshild Sund stiller hvert annenhver møte, dvs neste møte 26.9

5. Valg av ny FAU leder

Freddy Huizinga har gjort en veldig fin innsats siste år, men trekker seg som FAU-leder av 
forskjellige grunder. Vi trenger en ny FAU-leder som vil påta seg denne rollen. Pga for få 
deltakere i dag, settes det på agenda-en til neste møte. Silje og Maureen lager agenda.

6. Økonomi v/Morten Rosmer

I kasse: 71574kr. tilgjengelig.

Vi forventer en regning fra foreldreforbundet (300kr per familie) og FAU betaler til elevenes 
turer,  1500kr per elev.

Til info: Skolen har satt av mer penger til bidrag av 10. klassen tur og leirskolen til 7. klasse.

7. Styre-info

Det har meldt seg en dame via Charlotte Kirk som har stilt seg villig til å inntre i skolestyret. 
Det kan være en god kandidat for vår skole med mye kompetanse, bl.a. som rektor og åtte år 
som leder til Steiner forbundet.

FAU-deltagere trenger en felles avstemming rundt dette snarlig. Forutsetning er at det er 
flere representanter på plass. FAU har derfor ikke tatt seg stilling enda om å anbefale. Det 
trengs mer utredning om bl.a. honorar til kandidaten.

Morten snakker med skolens styreleder Tessa Biever.

Silje henter inn mer informasjon rundt kandidaten.

8. Julemarked 2022

Det er 7. klasse som tar initiativet til et prosjekt gruppe til Julemarked.

Informasjons veiledning er laget siste år. Maureen kontakter Freddy rundt status.

9. Årshjul - kommende evenementer

WOB-ungdomsdagen, Juvtur-dag, Julemarked

10. ekstra agendapunkter fra FAU deltagere:

• Vi trenger rutiner om vasking av stoler til ungdomstrinnet før sommerferie. Silje 
formidler dette til lærere.

• Status KS kvalitetssikring systemet? Referer til tidligere referater.

FAU ønskes innsyn/status fra Silje. Det har blitt jobbet siste året, med bl.a. sikring av 
blyant grep som var et avvik siste året. Silje gir tilbakemelding neste FAU møte.



• FAU kunne tenke seg en forelesning fra foreldreforbundet hvor vi bl.a. få høre litt

mer om hva kan foreldrene bruke forbundet til? Hvor mange bruke anledning til å

bruke forbundet? Til info: budsjett er 300kr per familie som betales til forbundet.

• FAU tenker det kan være en ide, om å informere foreldre i fredagsposten om

hvordan det funker ved å ha en ‘klassekasse’ og hvordan man kan bygge opp

klassekassen gjennom skoletrinnene.




